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Geachte voorzitter, 
 
Op 16 juli 2019 heeft u een brief van het college ontvangen over het Paleisplein (RIS 303040). Deze is 
geschreven naar aanleiding van de eerdere discussie in de commissie Leefomgeving van 23 mei 2019. 
Het college heeft toen de afweging moeten maken tussen ontwerp uitvoeren en de 2 krimlindes en  
3 lindes tegen de gevel van de Gotische Zaal sparen, waarbij is vastgehouden aan het oorspronkelijke 
besluit.  
 
Naar aanleiding van de discussie die ontstond in de stad heb ik opnieuw naar het plan en bijbehorende 
financiën gekeken. Iedere nieuwe verandering in een plan of lopende werkzaamheden kost geld. Ik heb 
er voor gekozen om de uitvoering stop te zetten en te gaan voor een nieuw te maken ontwerp waarbij 
het behoud van bovenstaande bomen als uitgangspunt wordt genomen. Hiervoor ben ik op zoek 
gegaan naar middelen en heb deze gevonden.  
 
Ik ben mij ervan bewust dat dit het evenwicht in het ontwerp tussen het plein en het 
Wilhelminamonument zoals het creëren van ruimte, licht en een zachtere uitstraling verandert. 
Daarnaast is intussen een aanzienlijk deel van het plein al uitgevoerd. Er zal dus een geheel nieuw 
ontwerp moeten worden gemaakt, dat vervolgens ook weer uitgevoerd moet worden. 
 
Betrokkenheid van de stad en haar inwoners vind ik erg belangrijk. Voor deze herinrichting is een 
uitgebreid participatietraject doorlopen met als resultaat het vastgestelde ontwerp. Echter onze stad 
hecht ook zeer aan haar bomen. Dit uitgangspunt ligt daarom niet voor niks verankerd in ons 
coalitieakkoord 2018-2022. Ik realiseer mij terdege dat dit voorstel een inbreuk is op het reeds 
afgeronde participatieproces, dat nu opnieuw moet worden doorlopen. Maar de herinrichting blijft wel 
hard nodig, want we willen uiteindelijk het verblijfsklimaat op deze prachtige plek in de binnenstad 
verbeteren.  
 
Ik ben de deelnemers van het participatietraject bij het huidige ontwerp zeer dankbaar voor de 
inspanningen die zij de afgelopen jaren hebben geleverd. Ik hoop dat zij met evenveel enthousiasme en 
inzet willen deelnemen aan het participatietraject dat we binnenkort gaan opstarten.  
 
Met vriendelijke groet, 
Richard de Mos 


